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Vragen van het lid De Korte (Nieuw Sociaal Contract) aan de Staatssecretaris
van Buitenlandse Zaken over het bericht van nu.nl waarin staat dat «De
Verenigde Staten willen de import van goederen uit de Europese Unie belasten
met een heffing van 30 procent» (ingezonden 14 juli 2025).

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht van nu.nl waarin staat dat «De Verenigde
Staten willen de import van goederen uit de Europese Unie belasten met een
heffing van 30 procent. Dat zal per 1 augustus gebeuren. De heffing is hoger
dan het tarief van 20 procent dat in april werd aangekondigd.»?1

Vraag 2
In april heeft NSC al via een motie verzocht om binnen twee maanden in
kaart te brengen wat de impact is van de importheffingen van Amerika en de
eventuele tegenmaatregelen van Europa op de Nederlandse sectoren, kunt u
de Kamer hierover per omgaande informeren?

Vraag 3
Welke sectoren verwacht u dat bovengemiddeld zwaar geraakt zullen worden
door de aangekondigde heffingen?

Vraag 4
Welke bedrijven worden naar verwachting het meest in hun voortbestaan
bedreigd?

Vraag 5
Welke mogelijkheden heeft Nederland om samen met de EU deze importhef-
fingen te voorkomen of te verminderen?

Vraag 6
Kunt u de Kamer op korte termijn en intensief informeren over de stappen
die met de EU worden gezet in reactie op deze handelsoorlog?

1 Nu.nl, 12 juli 2025, «De Verenigde Staten willen de import van goederen uit de Europese Unie
belasten met een heffing van 30 procent. Dat zal per 1 augustus gebeuren. De heffing is hoger
dan het tarief van 20 procent dat in april werd aangekondigd.» (https://www.nu.nl/algemeen/
6362324/trump-kondigt-importheffing-voor-eu-aan-30-procent-per-augustus.html)
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